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Kepli Lajo s
országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Vidékfejlesztési Minisztériumot vezető
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Mikor rendezi a kormány az Irmapusztai és Buzsáki tógazdaságok sorsát? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Balatoni Halgazdálkodási Nonprofit Zrt . 2009. augusztus 25-én alakult meg, a nagy
múltra visszatekint ő Balatoni Halászati Zrt .-nek a jogutódaként, mely cégből az új társaság
kiválással jött létre. A Nonprofit Zrt. 100%-ban a Magyar Állam tulajdona, a tulajdonos i
jogokat a Magyar Nemzeti Vagyonkezel ő Zrt. gyakorolja. Az MNV Zrt. a társaság irányítását,
vagyonkezelő i szerződés keretében, átadta a Balaton-felvidéki Nemzeti Parknak .

Idéznék két mondatot a társaság honlapjáról :

„Társaságunk fő feladata a Balaton ökológiai szemléletű halgazdálkodásának megvalósítása.
Az elsődleges cél a halgazdálkodás olyan módon történő átalakítása, amely a horgászat
számára értékes halfajokból — a javuló vízminőség mellett is — optimális fogás elérésé t
biztosítja, nem fenyeget a halállomány sokszín űségének megszűnésével, továbbá biztosítja a
természeti értékek védelmét és a minőségi turizmus feltételeit” .

A társaság legfontosabb tevékenységei közé tartozik a hatóság által jóváhagyot t
halgazdálkodási terv keretében tervszerűen végzett haltelepítés valamint a tógazdasági



haltermelés a balatoni telepítésre kerül ő hal lehető legnagyobb arányú, saját előállítása
érdekében .

Azonban a fenti kiemelt feladat ellátásához a 2009-es évben, amikor az új cég
kiválással létrejött, nem kapták meg a szükséges tógazdaságokat, azok a Balatoni Halászat i
Zrt. tulajdonában maradtak. Füstös Gábor Úr, a Balatoni Halgazdálkodási Nonprofit Zrt .
vezérigazgatója úgy tájékoztatott, hogy az Irmapusztai és a Buzsáki tógazdaságokat jelenle g
haszonkölcsönnel üzemeltetik, de szeretnék ezeket biztonságosabb jogi keretek közöt t
átvenni . A jelenlegi tulajdonlási forma nagy hátrányt jelent számukra, mert a szerződés
bármikor felmondható és milliós pályázati forrásoktól esnek el a nem megfelel ő háttér miatt.
A változtatási folyamat elkezdődött, de több ígért időpont ellenére se rendezték a
tógazdaságok helyzetét .

Tisztelt Miniszter Úr! Kérdezem Önt, hogy mikor kerül az ügy lezárásra, mikor rendezik a
halgazdálkodási cég számára megfelelő módon a tavak átadását, hogy hatékonyan
végezhessék munkájukat?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . október 12 .

Tisztelettel :

Kepli Lajos

Jobbik
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